
ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DE SOCIS 2021 DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS I VEÏNES DE
PERAMÀS-ESMANDIES

Celebrada el divendres 19 de novembre de 2021 a les Esmandies Casal de Barri a les 20h.

Hi són presents els membres de la Junta Directiva de l’Associació:
Maria Batlle (presidenta), Lourdes Díaz (secretària), Josep Rubio (tresorer) i els vocals: Teresa
Devi i Montse Chércoles.
També hi assisteixen altres socis i veïns. En total 16 persones

ORDRE DEL DIA: 
1. Lectura i aprovació, si s’escau de l’acta de l’Assemblea ordinària anterior amb data 26

d’abril de 2019.
2. Presentació Memòria i informe econòmic 2019. Aprovació si s’escau.
3. Presentació Memòria i informe econòmic 2020. Aprovació si s’escau.
4. Presentació i aprovació del Pla de treball 2021.
5. Aprovació si s’escau, del pressupost 2021.
6. Torn obert de paraules

1. Lectura i aprovació, si s’escau de les actes de l’Assemblea ordinària anterior amb data
26 d’abril de 2019.
S’aprova per unanimitat l’acta de l’Assemblea ordinària d’abril de 2019.

2. Presentació Memòria i informe econòmic 2019. Aprovació si s’escau.
M. Batlle presenta la memòria del 2019 explicant tot el seguit d’actuacions que s’han fet des
de l’AVV. S’adjunta informació. 
El  tresorer  Josep  Rubio  presenta  l’informe  econòmic  2019  del  qual  també  s’adjunta  la
informació.  
En aquest punt hi ha la intervenció d’alguns dels assistents:
Es veu que les pèrdues continuen sent importants, encara que van baixant molt poc a poc,
que l’Ajuntament continua sense augmentar el conveni. Es pregunta a la junta si els preus
dels tallers s’actualitzen anualment. La resposta que es dóna és que no s’apugen, ja que si
s’apugen hi ha gent que es dóna de baixa. S’explica que per poder participar en els Tallers cal
ser soci de l’AVV, des del 2020 tothom que s’inscriu paga la quota de soci, i això també ens fa
tenir més ingressos. La quota de socis es va incrementar al 2018 i ara la junta es planteja si
l’any que ve caldrà tornar-la a pujar així com si caldrà augmentar també el preu dels tallers.
Una altra proposta que es va fer per reduir despeses és insistir a l’Ajuntament que paguin la
neteja tal com fan a altres locals de la ciutat.
Per tal de solucionar el problema econòmic hi ha una altra proposta: que els professors en
lloc de cobrar siguin professors que col·laborin.
De fet el problema que té l’AVV de poca gent a la junta i voluntaris que col·laborin. Aquest
problema és comú a la majoria d’associacions i l’Ajuntament no ajuda. De fet es constata que
l’associacionisme a la ciutat està passant un mal moment.
Queda clar que cal buscar un nou model de gestió per solucionar el problema econòmic i de
funcionament. Respecte a això caldria formar un grup i estudiar diferents models i veure si
algun es pot adaptar a l’AVV.
S’aprova l’informe i la memòria 2019.

3. Presentació Memòria i informe econòmic 2020. Aprovació si s’escau.



M. Batlle presenta la memòria del 2020 explicant tot el seguit d’actuacions que s’han fet des
de l’AVV. S’adjunta informació. 
El  tresorer  Josep  Rubio  presenta  l’informe  econòmic  2020  del  qual  també  s’adjunta  la
informació.  El tresorer conclou que si les coses no canvien en un període de 4-5 anys es
podria haver de tancar.
Hi ha intervencions semblants a les fetes en el punt anterior.
S’aprova l’informe i la memòria del 2020.

4. Presentació i aprovació del Pla de treball 2021
La presidenta presenta el pla de treball 2021 que més que un pla de treball és la constatació
de la majoria de coses ja realitzades i projectes que estan en curs. S’adjunta la informació
pertinent.
La presidenta constata que cal gent voluntària a l’AVV. Amb els membres actius que hi ha
falten hores per poder fer totes les coses que es voldria.
Hi ha diverses intervencions que constaten altre cop que cal un canvi de model per poder
seguir en un futur. Caldria aprofundir en les demandes i problemàtiques del barri.
S’aprova el pla de treball 2021.

5. Aprovació si s’escau, del pressupost 2021.
J. Rubio exposa el pressupost de 2021, que de fet són unes xifres prou reals ja que
s’està acabant l’any. Constata que enguany hi ha hagut una mica més de gent que
s’ha apuntat als tallers.
Hi ha alguna intervenció relacionada amb el cobrament de les quotes als socis.
S’aprova el pressupost de 2021.

6. Torn obert de paraules
Hi ha diverses intervencions:
Una d’elles relacionada amb la gestió del Casal de barri, en concret com participa el grup
d’esplai Garbí: el Garbí participa en el pagament de la neteja i a més participa a les reunions
tècniques mensuals.
Es decideix crear una comissió per replantejar el funcionament de l’AVV. Aquesta comissió es
reunirà el dia 14 de gener a les 18h.
Insistir en que l’Ajuntament pagui la neteja.
M. Batlle comenta que a l’assemblea del 2022 hi ha d’haver canvi de junta i que cal que hi
hagi més participació activa dels socis a l’entitat. Informe de la baixa del vice-president J.
Noya per dimissió, N. Manté i R. Esteban també són baixa.
Respecte a la  placeta que es vol  que porti el  nom de Pep Sivilla,  J.  Rubio explica que la
situació està en punt mort. Es va explicar la posició de l’AVV a tots els grups polítics, s’ha
aturat la decisió presa en el nomenclàtor però no hi ha hagut cap reunió posterior.
També explica una mica com ha anat el tema de l’anella ciclista i les reunions mantingudes
amb l’Ajuntament. S’explica que alguna de les queixes/reclamacions fetes han sigut ateses.
La presidenta també explica que es mantenen reunions entre les diverses associacions de
veïns de la ciutat per mirar d’anar a l’una en alguns temes i poder refer la federació que hi
havia o fer una nova associació.
 
La reunió es va donar per acabada a les 21.55 h.


